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Protokół nr LXXIII (73) z Sesji Rady Powiatu w Gołdapi 

w dniu 23 listopada 2023 r.  

 

 w godz.1200 – 1340 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk stwierdziła quorum pozwalające  

na podejmowanie prawomocnych uchwał i przyjmowanie sprawozdań: na 15 Radnych 

stanowiących ustawowy skład Rady obecnych było 13 Radnych /lista obecności  

w załączeniu- zał. nr 1 do protokołu/.  

Obecni: 

Obecni: 

1. Adam Bruś 

2. Andrzej Ciołek  

3. Józef Dominiuk  

4. Jarosław Wiktor Dzienis  

5. Anna Falińska 

6. Alicja Anna Iwaniuk  

7. Małgorzata Marianna Kuliś  

8. Marek Kuskowski  

9. Leszek Retel  

10. Grażyna Barbara Senda  

11. Karol Szablak 

12. Wioletta Tomaszewska-Walc  

13. Marzanna Marianna Wardziejewska  

14. Piotr Wasilewski 

15. Stanisław Wójtowicz 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk poinformowała wszystkich uczestników 

sesji Rady Powiatu w Gołdapi, iż transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Przebywając na sali konferencyjnej podczas obrad, zgadzają się Państwo na 

publikację swojego wizerunku i głosu. Transmisja na żywo z obrad dostępna jest  

w Internecie  w serwisie  eSesja.tv 
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Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk przywitała przybyłych na Sesję Radnych 

Rady Powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych, naczelników wydziałów oraz 

wszystkich uczestników sesji  otworzyła obrady LXXIII (73) Sesji Rady Powiatu. 

 

Radny Pan Leszek Retel poinformował, że wraz z Panem Dyrektorem Zespołu Szkół 

Zawodowych, uczestniczyli na podsumowaniu działalności Szkolnego Związku Sportowego  

za ostatnie 70 lat, a szczególnie za ostatni rok szkolny. Radny Pan Leszek Retel powiedział,  

że Liceum zajęło pierwsze miejsce, we współzawodnictwie sportowym w województwie 

Warmińsko-Mazurskim, Zespół Szkół Zawodowych szóste miejsce. Radny Pan Leszek Retel 

dodał, że nauczyciele z obydwu szkół również dostali wyróżnienie medalami. Radny  

Pan Leszek Retel poinformował, że dwie szkoły średni oraz Szkoła Podstawowa nr 3 w Gołdapi 

zajęła drugie miejsce w tym współzawodnictwie na blisko 500 szkół podstawowych. Radny 

Pan Leszek Retel powiedział, że Powiat gołdapski zajął trzecie miejsce. Radny Pan Leszek 

Retel powiedział, że jest to  bardzo duży sukces, porównując  powiaty dużo większe jak iławski, 

ostródzki, mrągowski, ełcki czy giżycki. Radny Pan Leszek Retel powiedział, że ma prośbę aby 

wesprzeć te szkoły za tak duże osiągnięcia m.in. w sprawach transportowych. Radny  

Pan Leszek Retel powiedział, że przy obecnej technologii zachęcić dzieci oraz młodzież  

do tego, żeby uprawiali sport  i reprezentowali szkołę jest naprawdę dużym osiągnięciem. 

Radny Pan Leszek Retel  zaproponował aby w jakiś sposób pozyskać środki na wybudowanie 

hali sportowej, z której będą mogli korzystać i uczniowie i nauczyciele z Zespołu Szkół 

Zawodowych oraz z Liceum Ogólnokształcącego.  

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.  

 

Ad. 2 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk  przedstawiła proponowany porządek 

obrad. /porządek obrad w załączeniu –zał. nr 2 do protokołu/. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk zapytała, czy są jakieś uwagi bądź zmiany 

do porządku obrad. 

 

Uwag do porządku nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.  
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Ad. 3  

Przewodnicząca poinformowała, iż protokół z LXXII (72) Sesji Rady Powiatu został wyłożony 

do wglądu i przesłany drogą elektroniczną. Przewodnicząca Rady zapytała, czy Radni mają 

uzupełnienia bądź sprostowania do protokołu. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca przeszła do przegłosowania protokołu.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXII (72) Sesji..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, 

Małgorzata Marianna Kuliś, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta 

Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław 

Wójtowicz 

NIEOBECNI (2) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Marek Kuskowski 

 

Ad. 4 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk przedstawiła informację Przewodniczącego 

Rady z prac Rady w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk poinformowała, że miała stały kontakt  

z kierownikami jednostek organizacyjnych powiatu, pracownikami Starostwa, a przede 

wszystkim Zarządem Powiatu oraz między innymi: 

✓ zajmowała się sprawami bieżących Rady Powiatu,  

✓ pracowałam nad porządkiem obrad  dzisiejszej Sesji Rady Powiatu, 

✓ pełniła dyżur oraz była w stałym koncie z Biurem Rady. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk przeszła do realizacji  kolejnego punktu. 
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Ad. 5 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska przedstawiła informację z działalności Zarządu 

Powiatu w zakresie międzysesyjnym oraz informację z wykonania uchwał Rady Powiatu 

/informacja w załączeniu- zał. nr 3 do protokołu/. 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska poinformowała, że w od 25 października 2023 roku do 

23 listopada 2023 roku Zarząd Powiatu w Gołdapi odbył 2 posiedzenia, na którym zajmował 

się między innymi: 

1. Zarząd Powiatu podjął uchwały w sprawie: 

a) powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o stopień 

nauczyciela mianowanego; 

b) zmian budżetu powiatu w roku 2023; 

c) projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 – 2039; 

d) projektu budżetu Powiatu Gołdapskiego na 2024 rok. 

2. Zarząd przyjął informację z wykonania preliminarza kosztów za okres od 01.01.2023r.  

do 30.06.2023r. Caritas Diecezji Ełckiej z realizacji zadania publicznego „Prowadzenie 

całodobowej placówki opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego łączącej zadania  

o charakterze interwencyjnym”. 

3. Zarząd zatwierdził: 

✓ sprawozdanie częściowe Caritas Diecezji Ełckiej z realizacji zadania publicznego 

„Prowadzenia całodobowej placówki opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego 

łączącej zadania o charakterze interwencyjnym” w okresie od 01.01.2023  

do 30.06.2023 r; 

✓ sprawozdanie końcowe Caritas Diecezji Ełckiej z realizacji zadania publicznego 

„Prowadzenia całodobowej placówki opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego 

łączącej zadania o charakterze interwencyjnym” w okresie od 01.07.2018  

do 30.06.2023 r. 

4. Zarząd zapoznał się z: 

✓ informacją o wykonanych zadaniach inwestycyjnych i remontach na drogach 

powiatowych w roku 2023 oraz informacją dotyczącą przygotowania do sezonu 

zimowego; 

✓ informacją o remontach i inwestycjach przeprowadzonych w roku 2023 na obiektach 

będących w zasobie Powiatu Gołdapskiego oraz o pozyskanych środkach zewnętrznych 

oraz ich wykorzystaniu w porównaniu do roku poprzedniego. 

5. Zarząd rozpatrzył: 
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✓ wniosek w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu  

do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 158/2 o pow. 0,1233 ha, położonej w obrębie Ściborki gmina Banie Mazurskie, 

stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego; 

✓ wniosek w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu  

do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 172/85 o pow. 0,4656 ha, położonej w obrębie Żabin gmina Banie Mazurskie, 

stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego; 

✓ wniosek w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu  

do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 213/4 o pow. 6,4139 ha, położonej w obrębie Zawady gmina Banie Mazurskie, 

stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego; 

✓ wniosek w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu  

do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerami ewidencyjnymi 

działek: 238 o pow. 1,0228 ha i 239 o pow. 0,5149 ha, położonej w obrębie Ściborki 

gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego. 

6. Zarząd opracował projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

✓ ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu 

pływającego na 2024 rok; 

✓ ustalenia na rok 2024 wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie  

na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od 

usunięcia pojazdu; 

✓ zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2023–2036; 

✓ zmian budżetu powiatu w roku 2023. 

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska poinformowała, że w dniu 25 października 2023 roku 

Rada Powiatu w Gołdapi podjęła 5 uchwał, których projekty opracował: Powiatowe Centrum 

Pomocy Rodzinie w Gołdapi – 1 projekt uchwały, Główny specjalista ds. edukacji – 1 projekt 

uchwały, Wydział Organizacyjny – 1 projekt uchwały, Wydział Finansowy – 2 projekty 

uchwał. Powyższe uchwały zostały przekazane Regionalnej Izbie Obrachunkowej  

oraz Wojewodzie Warmińsko – Mazurskiemu w celu poddania kontroli zgodności z prawem 

oraz publikacji. Uchwały zostały zrealizowane zgodnie z ich treścią. Szczegółowa informacja 

dostępna jest w Biurze Rady i Zarządu Powiatu. 
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Starosta Pani Marzanna Wardziejewska poinformowała, że uczestniczyła w następujących 

przedsięwzięciach: 

1. 3 listopada 2023 r. w uroczystej zbiórce myśliwych Koła Łowieckiego “Las”  

i “Granica” z okazji święta patrona myśliwych, leśników i jeźdźców św. Huberta; 

2. 4 listopada 2023 r. w  Mistrzostwach Polski w Układaniu Puzzli; 

3. 10 listopada 2023 r. w Uroczystościach wręczenia odznaczeń państwowych Medalem za 

Długoletnią Służbę odznaczeni zostali pracownicy Starostwa Powiatowego  

w Gołdapi oraz pracownicy Powiatowy Urząd Pracy w Gołdapi; 

4. 11 listopada 2023 r. w Obchodach Narodowego Święta Niepodległości oraz  

w sztafecie 11.11.11.11.13; 

5. 14 listopada 2023 r. w akademii z okazji Święta Niepodległości pt. ,,Wolność to wspólna 

sprawa”, połączona z 60. rocznicą istnienia Szkoły Podstawowej nr 2 im. Marszałka Józefa 

Piłsudskiego; 

6. 17 listopada 2023 r. w uroczystościach z okazji Dnia Seniora Gołdapskiego oddziału 

Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów w Gołdapi; 

7. 21 listopada 2023 r. w spotkaniu w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie  

w Gołdapi z okazji Dnia Pracownika Socjalnego gdzie Starosta Pani Marzanna 

Wardziejewska złożyła podziękowania Pani dyrektor i wszystkim pracownikom 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie za codzienną pracę. Starosta Pani Marzanna 

Wardziejewska uczestniczyła również w uroczystych obchodach 105 rocznicy odzyskania 

przez Polskę Niepodległości, na których została odznaczona Emblematem pamiątkowym 

Warmińsko-Mazurskiego Oddziału Straży Granicznej. 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska podziękowała Panu Dyrektorowi Leszkowi Retlowi  

za przekazanie  tego dyplomu i  zdaniu relacji z Gali Sportu Warmińsko-Mazurskiego 

Szkolnego Związku Sportowego. Starosta Pani Marzanna Wardziejewska pogratulowała 

trenerom, dyrektorom oraz uczniom oraz podziękowała, że mimo trudności robią wszystko aby 

uczniowie mogli dojechać na miejsce i wygrywać.  . Starosta Pani Marzanna Wardziejewska 

powiedziała, że przychylą się do tego aby jakiekolwiek środki wkładu własnego przeznaczyć 

właśnie na salę gimnastyczną, halę gimnastyczną z prawdziwego zdarzenia przy szkole Zespołu 

Szkół Zawodowych, po to, żeby polepszyć te warunki do uprawianiu sportu. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Alicja Iwaniuk przeszła do realizacji kolejnego punktu. 
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Ad. 6 

Wiceprzewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, 

Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pani Grażyna Senda 

poinformowała, iż posiedzenie Komisji Stałych Rady Powiatu odbyło  

się w dniu 2 listopada  br. Wiceprzewodnicząca przedstawiła opinie Komisji Stałych Rady 

Powiatu  

do materiałów będących przedmiotem posiedzeń Sesji Rady Powiatu. Wiceprzewodnicząca 

poinformowała również, że Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, 

Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej pracowała nad 

budżetem Powiatu Gołdapskiego na rok 2024 i wypracowała w tym zakresie pozytywne opinię. 

Wiceprzewodnicząca Pani Grażyna Senda poinformowała, że komisja wniosków  

nie wypracowała /informacja w załączeniu- zał. nr 4 do protokołu/. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Józef Dominiuk poinformowała, że w dniu  

20 listopada 2023 r. odbyło się posiedzenie Komisji rewizyjnej. Przedmiotem posiedzenia była 

informacja z zakresu podziału środków na doskonalenie zawodowe nauczycieli w roku 2022. 

Komisja wniosków nie wypracowała.  

 

Przewodnicząca Rady Pani Alicja Iwaniuk przeszła do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 7 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska przedstawiła uzupełnioną analizę oświadczeń 

majątkowych.  

Sekretarza Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że wszystkie oświadczenia 

majątkowe zostały złożone w terminie. Urząd Skarbowy dokonał porównania, analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych za rok 2022 w porównaniu do oświadczeń majątkowych, 

które były składane w latach poprzednich. Stwierdzono, iż są zgodne zeznaniami podatkowymi 

oraz informacjami, które są w posiadaniu Urzędu Skarbowego. W związku z powyższym nie 

ma zasadności kierowania wniosku o kontrolę do Centralnego Biura Antykorupcyjnego. 

Stwierdzono uchybienia w części A. Niektórzy z Państwa nie wpisali miejsca zatrudnienia, 

stanowiska lub funkcji. Sekretarza Powiatu Pani Anna Makowska dodała, że w części A należy 

wpisać np. przedsiębiorca, radny powiatu czy zajmowana funkcja stanowisko służbowe plus 

radny, radna powiatu. 
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Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionej informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Alicja Iwaniuk przeszła do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 8 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła sprawozdanie końcowe Caritas Diecezji Ełckiej z realizacji zadania publicznego 

„Prowadzenia całodobowej placówki opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego 

łączącej zadania o charakterze interwencyjnym” w okresie od 01.07.2018 do 30.06.2023 r. 

/sprawozdanie w załączeniu- zał. nr 5 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że zgodnie z § 9 ust. 1 umowy ZD.032.1.2018 z 26 czerwca 2018 r.  

o powierzenie realizacji zadania publicznego „Prowadzenie całodobowej placówki 

opiekuńczo-wychowawczej typu socjalizacyjnego łączącej zadania o charakterze 

interwencyjnym” Caritas Diecezji Ełckiej zobowiązany był do sporządzenia i dostarczenia 

sprawozdania końcowego z wykonania zadania w terminie 30 dni od dnia zakończenia 

realizacji zadania publicznego. Sprawozdanie zostało złożone w terminie ustalonym umową. 

Planowane zadania zostały zrealizowane. Caritas Diecezji Ełckiej zapewnił dzieciom 

pozbawionym opieki rodzicielskiej całodobową ciągłą lub okresową opiekę i wychowanie oraz 

zaspokoił ich niezbędne potrzeby bytowe, rozwojowe, emocjonalne, społeczne, religijne, 

zdrowotne i edukacyjne. Wychowankowie Domu Św. Faustyny Caritas Diecezji Ełckiej mieli 

zapewnione odpowiednie warunki mieszkaniowe zbliżone do domu rodzinnego. Ich potrzeby 

zaspokajane były na bieżąco i na dobrym poziomie. Dokonywano bieżących prac naprawczych  

i konserwatorskich. Z przedstawionych informacji wynika, iż zakładane cele zostały osiągnięte 

a szczegółowe zadania wskazane w ofercie realizowane były poprzez zakup wyżywienia, 

odzieży, bielizny, środków higieny osobistej, leków, podręczników, pomocy dydaktycznych. 

Środki z dotacji pokrywały koszty funkcjonowania placówki, obejmujące media, 

wynagrodzenia pracowników oraz doposażenie. Ponadto, w sierpniu i w październiku 2023 r. 

pracownicy merytoryczni Starostwa Powiatowego oraz Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Gołdapi zapoznali się z oryginałami źródłowych dokumentów księgowych 

(faktury, rachunki i inne) oraz dokumentacją finansowo-księgową zadania publicznego  
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za okres ujęty w przedłożonym sprawozdaniu końcowym. Postanowiono o pozytywnym 

zaopiniowaniu sprawozdania. 

 

Przewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

 

Radny Pan Leszek Retel powiedział, że przez ostatnie dwa lata czy trzy dzieci te nie wyjeżdżały 

nigdzie oraz na żadne kolonie. Radny Pan Leszek Retel powiedział, że na dzień dzisiejszy jest 

podpisana umowa  z bankami żywności, z których dostają  żywność oraz przy okazji udało się 

przekazać ok.12 nowych rowerów, nowych rowerów. Radny Pan Leszek Retel ma nadzieję, że 

ta zmiana wpłynie lepiej na funkcjonowanie Domu Dziecka i ma nadzieję, że to stowarzyszenie 

będzie funkcjonowało lepiej.  

 

Radna Pani Anna Falińska powiedziała, że praca z dziećmi, jest to ogromna odpowiedzialność 

i trudno stwierdzić co jest najpotrzebniejsze dla nich. Radna Pani Anna Falińska powiedziała, 

że z pewnością dzieci były zadbane oraz miały dostęp do laptopów oraz wszystkich 

niezbędnych środków do nauki, czy środków jeżeli chodzi o poczucie bezpieczeństwa. Radna 

Pani Anna Falińska powiedziała, że  z Biedronki również były przekazywane te racje 

żywnościowe i  wsparcie było z wielu różnych instytucji ale także wielu darczyńców. Radna 

Pani Anna Falińska ma nadzieję, że stowarzyszenie, które teraz będzie sprawowało pieczę nad 

tymi dziećmi, zapewni im również dobrą opiekę. 

 

Radny Pan Leszek Retel poinformował, że rzeczywiście dalej trwa współpraca z różnymi 

instytucjami gołdapskimi oraz z Biedronką  

żeby obniżyć koszty i żeby środki, które wpływają ze Powiatu starczyły na dodatkowe rzeczy, 

w tym pomoc psychologa. Radny Pan Leszek Retel uważa, że na dzień dzisiejszy nie jest gorzej, 

a wręcz lepiej.  

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska dodała, że ze sprawozdania wynika poziom 

zadowalający i Zarząd podjął właśnie tę decyzję po to, żeby było lepiej. Starosta Pani Marzanna 

Wardziejewska powiedziała, że Pan dyrektor jako dyrektor szkoły widzi, mając kontakt z 

wychowankami, że jest lepiej. Starosta Pani Marzanna Wardziejewska powiedziała, że ludzie 

otwarci, pełni pomysłów na pewno spowodują, to że tym dzieciom będzie jeszcze lepiej niż 

było.  
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Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie sprawozdania końcowego Caritas Diecezji Ełckiej z realizacji zadania 

publicznego „Prowadzenia całodobowej placówki opiekuńczo – wychowawczej typu 

socjalizacyjnego łączącej zadania o charakterze interwencyjnym” w okresie od 01.07.2018  

do 30.06.2023 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata 

Marianna Kuliś, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-

Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (2) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Marek Kuskowski 

 

Ad. 9 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

przedstawiła informację o wykonanych zadaniach inwestycyjnych i remontach na drogach 

powiatowych w roku 2023 oraz informacji dotyczących przygotowania do sezonu zimowego. 

/informacja w załączeniu – zał. nr 6 do protokołu/. 

Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska  powiedziała, że jeśli chodzi 

o inwestycje to  nastąpiła przebudowy ulicy Lipowej w Gołdapi na odcinku od skrzyżowania  

z ulicą Okrężną do skrzyżowania z ulicą Kolejową. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych  

w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska  dodała, że nastąpiła również przebudowa  

ul. 1-Maja - obejmuje zaprojektowanie, uzyskanie wymaganych prawem decyzji  

oraz pozwolenia na budowę na przebudowę ulicy 1-go Maja do skrzyżowania z ulicą Jeziorową 

również opracowaną wg odrębnego opracowania oraz przebudowa ulicy Jeziorowej. Nastąpiła 

również modernizacja dróg Jagiele – Żabin o długości  3,25 km, DK65 – Babki – Żelazki  

o długości  4,50 km, Boćwiński Młyn  o długości  0,22 km, Lisy – Mieczkówka – Kierzki  

o długości 6,65 km oraz Kowalki – Rudzie o długości 6,70 km. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska  dodała, że łącznie 
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wyremontowano ponad 21 kilometrów dróg. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi 

Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska powiedziała, że nastąpiła modernizacja ulic w Gołdapi  

ul. Armii Krajowej, ul. E. Plater, ul. Kościuszki, ul. Reymonta oraz drogi Jagoczany – 

Audyniszki. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- 

Kisielewska powiedziała, że jeśli chodzi o utrzymanie dróg powiatowych zima to Zarząd Dróg 

Powiatowych jest do tego przygotowany. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi  

Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska poinformowała, że w posiadaniu jest sprzęt w postaci 

samochodu ciężarowego MAN z pługiem gumowym i zamontowaną piaskarką, samochód 

ciężarowy Kamaz z nowym pługiem i nową piaskarką. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych 

w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska dodała, że samochód ciężarowy STAR 244 

przeszedł gruntowny remont ale niebawem zostanie ogłoszony przetarg na zakup nowego 

sprzętu. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska 

powiedziała, że w posiadaniu jest również ciągnik New Holland z pługiem oraz z piaskarką 

zawieszana z tyłu oraz ciągnik Ursus, który w głównej mierze jest wykorzystywany  

do odśnieżania chodników. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia 

Wrzesień- Kisielewska dodała, że w trudnych sytuacjach jest wykorzystywana również 

koparko- ładowarka do odśnieżania ale głównie służy do załadunku mieszanki piaskowo- 

solnej. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska 

poinformowała, że jeśli chodzi o mieszankę piaskowo- solną to z poprzedniego roku zostało 

ponad 100 ton. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- 

Kisielewska dodała, że Zarząd Dróg posiada również 4,5 tony soli workowanej i ponad 400 ton 

piasku. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska 

powiedziała, że zarząd dróg korzysta z mieszanki piaskowo-solnej. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska poinformowała, że w 1 kolejności 

są odśnieżane tereny miejskie czyli te dowożące dzieci do szkół, następnie sprzęt rozjeżdża  

się na poszczególne gminy. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylw 

na dyżurach i będą podzielone na dwie grupy, które będą się naprzemiennie zmieniać. Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska powiedziała,  

że pracownicy potrzebują czasu aby wszystkie drogi odśnieżyć i dojechać do samego końca. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska 

poinformowała, że dyżury będą pełniły dwie osoby Pan Szymon Buczyński oraz Łukasz 

Kondratowicz. Dyżury zimowe zaplanowane są od 1 grudnia. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionej informacji. 
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Starosta Pani Marzanna Wardziejewska poprosiła Pani Dyrektor aby wypowiedziała się na 

temat postawienia dwóch znaków w jednym, tym samym miejscu ulicy Kościuszki..  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska 

odpowiedziała, że nie jest to celowe działanie ani wykonawcy, ani zarządu dróg, jest to stała 

praktyka stosowana przez wykonawców. Jest to standardowe działanie służące do sprawdzenia, 

czy wszystkie znaki faktycznie zostały wymienione. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w 

Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska  dodała, że  te znaki wszystkie trafiają z powrotem 

do Zarządu Dróg i w dużej mierze trafiają one do ponownego zamontowania z tego względu, 

że są w stanie dobrym. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- 

Kisielewska dodała, że koszt kupna słupków drogowych czy też znaków wynosi po kilka 

tysięcy złotych, jak zamawia się większą ilość. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w 

Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska powiedziała, że teraz w dużej mierze 

wykorzystywane są jeszcze stare, które się do tego nadają. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska poinformowała, że nie jest 

pomyłka, wszystko jest zgodne z planem i nic nowego oraz złego się nie wydarzyło.  

 

Radny  Pan Józef Dominiuk zapytał na jaki okres jest podpisana gwarancja z firmą Strabag 

gwarancję. Radny  Pan Józef Dominiuk powiedział, że wczoraj jadąc Grabowo - Pogorzel, na 

odcinku Nasuty - Rudzie zauważył nieprawidłowości.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska  

powiedziała, że gwarancja opiewa na okres pięcioletni na wszystkie zadania inwestycyjne i  

temat został już omówiony z kierownikiem budowy, bo to się wydarzyło zaraz po odbiorze.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska  

poinformowała, że z pewnych miejsc zostały pobrane próbki do przebadania, żeby sprawdzić, 

dlaczego tak się wydarzyło, bo jest to niezrozumiałe, z tego względu, że wiadome było, jakie 

było podłoże, gdzie układana była ta masa. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi 

Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska  powiedziała, że są to rzeczy, które wykonawca jest w 

stanie naprawić. 

 

Radny  Pan Józef Dominiuk powiedział, że warto by było pomyśleć  

o postawieniu, większego znaku, aby jednak mogły poruszać się tam pojazdy do 8 ton.  
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Radna Pani Małgorzata Kuliś w imieniu Pani sołtys i mieszkańców Jagoczan, podziękowała 

Pani Dyrektor oraz wszystkim dziękuję radnym, którzy zagłosowali za tą inwestycją za 

wykonanie drogi na terenie tej miejscowości.  

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska powiedziała,  

że to bardzo miłe, że Radna Pani Małgorzata Kuliś pochwaliła w imieniu własnym i 

mieszkańców Radnych ponieważ nie zdarza się to często.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu zapoznała się z informacją o wykonanych zadaniach inwestycyjnych  

i remontach na drogach powiatowych w roku 2023 oraz informacji dotyczących 

przygotowania do sezonu zimowego.  

 

Ad. 10 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska, Zastępca 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński oraz Dyrektor 

Powiatowego Centrum Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska przedstawili 

informację o remontach i inwestycjach przeprowadzonych w roku 2023 na obiektach będących 

w zasobie Powiatu Gołdapskiego oraz o pozyskanych środkach zewnętrznych oraz ich 

wykorzystaniu w porównaniu do roku poprzedniego /informacja w załączeniu – zał. nr 7, 8, 9 do 

protokołu/. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

poinformowała, że jeżeli chodzi o dokonywane remonty na obiektach będących w naszym 

zasobie, to w roku bieżącym nie miały miejsca żadne remonty. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska przedstawiła informacje o sezonie 

zimowym. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-

Kisielewska powiedziała, że jeżeli chodzi o przygotowanie do sezonu zimowego, to jak 

najbardziej Zarząd Dróg Powiatowych jest przygotowany do tego sezonu. Dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że kontrole 

przeprowadziła Komisja Rewizyjna, która widziała jakim sprzętem dysponuje Zarząd Dróg. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 
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poinformowała, że część jeszcze sprzętu była w stanie remontu. Na dzień dzisiejszy te, które 

były remontowane są sprawne. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia 

Wrzesień-Kisielewska poinformowała, że będą wykorzystywane standardowo te pojazdy, które 

były wykorzystywane w latach ubiegłych i będzie to samochód ciężarowy MAN z pługiem i 

piaskarką, samochód ciężarowy KAMAZ z pługiem i piaskarką, ciężarowy STAR z pługiem i 

piaskarką, New Holland z pługiem i piaskarką samozaładowczą, Zetor też z pługiem i piaskarką 

samozaładowczą, ciągnik Ursus w głównej mierze do chodników, koparko-ładowarka w 

głównej mierze do załadunku, ale też przy trudnych warunkach atmosferycznych i przy dużych 

ilościach śniegu jest wykorzystywana do odśnieżenia, jak również równiarka drogowa też przy 

trudnych warunkach wyjeżdża w teren. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani 

Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że jeżeli chodzi o materiały stosowane do 

uszczelniania nawierzchni, to w tym roku postawiono na zupełnie inny rodzaj piasku, który był 

do tej pory kupowany. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-

Kisielewska dodała, że kupiono piasek siany, który jest suchy, pochodzi z zupełnie innej 

kopalni i jest odrobinę droższy mimo to Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani 

Sylwia Wrzesień-Kisielewska uważa, że będzie on lepszy. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska dodała, że pozostało ponad 100 

ton mieszanki piaskowo-solnej z ubiegłego roku, ale przy mieszaniu mieszanki tegorocznej 

zostało zmieszane to wszystko razem. W zasobach Zarządu Dróg znajduje się również  ponad 

400 ton piasku, który będzie wykorzystywany do uszorstniania nawierzchni gruntowych oraz  

ponad 4 tony soli workowanej, która jest wykorzystywana do posypywania w głównej mierze 

okolic przejść dla pieszych na terenie miejskim Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w 

Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że Zarząd Dróg stosuje mieszankę 

piaskowo-solną, nie stosuje innych uszorstniaczy, tylko i wyłącznie piasek, mieszankę i sól do 

chodników. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-

Kisielewska powiedziała, że na komisji padło pytanie od Pani radnej Anny Falińskiej odnośnie 

zmiany materiału bądź sprzętu dotyczącego zimowego utrzymania mianowicie chlorek sodu, 

chlorek wapnia, chlorek magnezu. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani 

Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że chlorek sodu to stricte jest czysta sól. Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że 

chlorek magnezu i wapnia jest wykorzystywany przez generalną dyrekcję, która posiada to jest 

zupełnie inny schemat działania urządzeń niż te, które posiada Zarząd Dróg. To nie są piaskarki, 

to są typowe solarki. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-

Kisielewska powiedziała, że cena takiego materiału i jeżeli chodzi o chlorek wapnia albo 
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chlorek magnezu wynosi 2500,00 zł brutto za tonę a jeżeli chodzi o chlorek wapnia 3400,00 zł 

brutto ponad za tonę. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-

Kisielewska powiedziała, że na nawierzchnie żwirowe, gruntowe nie będzie sypana mieszanka 

piaskowo-solna, ze względu, że w momencie kiedy przychodzą roztopy tworzy się breja. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

poinformowała, że również zdarzają się awarie. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w 

Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że ostatnio miała miejsce awaria, 

ponieważ w piaskarce pękł przewód. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani 

Sylwia Wrzesień-Kisielewska, że od 1 grudnia wprowadzone będą dyżury od 4.00-12.00. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że będą podzieleni pracownicy na dwie grupy, które będą się na przemiennie 

wymieniały. Będą pilnowały tego dwie osoby dyżurujące, które będą pełniły dyżury. Numery 

telefonów do dyżurnych będą podane w komunikacie do publicznej wiadomości.  

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionych informacji. 

 

Radny Pan Józef Dominiuk powiedział, że jako Komisja Rewizyjna potwierdza, że Zarząd 

Dróg Powiatowych jest przygotowany bardzo dobrze do sezonu zimowego.  

 

Radna Pani Anna Falińska powiedziała, że cieszy ją stwierdzenie Komisji Rewizyjnej                           

i informacja przygotowana przez Panią Dyrektor ale dwie zapisane informacje budzą wiele 

kontrowersji. Radna Pani Anna Falińska powiedziała, że zapis dotyczący zasad zwalczania 

śliskości nie przewiduje utrzymania standardu czarnej nawierzchni na jakiejkolwiek drodze 

powiatowej powiatu gołdapskiego. Radna Pan Anna Falińska powiedziała, że wychodzi na to, 

że nie ma co liczyć na czarną nawierzchnię, bo to nie są standardy Powiatu. Radna Pani Anna 

Falińska powiedziała, że zapis, że czynna akcja odśnieżania nie będzie prowadzona od 

zmierzchu do świtu, podczas obfitych opadów oraz podczas zawiei i zamieci śnieżnej jest 

wpisem asekuracyjnym. Radna Pani Anna Falińska powiedziała, że wpis, że nie będzie podczas 

opadów deszczu czy zamieci, bo to różnie można interpretować odśnieżane, jest równoznaczny 

z tym, że ludzie nie dojadą do pracy, do szkoły i do lekarza. Radna Pani Anna Falińska 

powiedziała, że kiedyś się stosowało takie mieszanki i teraz Pani Dyrektor powiela te praktyki. 

Radna Pani Anna Falińska zapytała czy nie lepiej by było zastanowić się nad lepszymi 

praktykami lub warto było by pomyśleć  nad wynajęciem zewnętrznej firmy w większych 

obszarach. Radna Pani Anna Falińska powiedziała, że w ubiegłym roku było wiele skarg, że 
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zarząd dróg nie posypał w wielu miejscach a zostały przedstawione  duże oszczędności i dużo 

pozostawionego materiału z ubiegłego roku.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że to, czynna czyli jeżdżenie non stop, które podczas zamieci śnieżnych po prostu 

nie ma sensu. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-

Kisielewska powiedziała, że  jest chwila odpoczynku dla kierowców, ponieważ jest to 8 osób, 

które naprzemiennie pracują. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia 

Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że nie miejsca żadnego na terenie placu  ZDP, żeby 

trzymać sól, która wpływa negatywnie też na środowisko. Trzymanie takiej ilości, w momencie 

kiedy pada deszcz, gdzie nie ma się żadnego magazynu jest awykonalne. Dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że na zlecenie 

są podpisane umowy na te drogi, które są najdalej, czyli tu w głównej mierze drogi w kierunku 

Dubeninek. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-

Kisielewska powiedziała, że gdyby  budżet sięgał chociażby 10000000,00 zł rocznie, byłaby 

zupełnie inna jakość dróg, bo  by było stać Zarząd Dróg na więcej remontów, na lepsze 

utrzymanie. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-

Kisielewska powiedziała, że żeby zacząć od zmiany tego systemu najpierw trzeba zacząć od 

modernizacji bazy ZDP. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia 

Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że są to działania, które były stosowane od wielu lat, które 

są stosowane i będą stosowane dopóki  baza nie zmodernizuje się w taki sposób, żeby można 

było w niej trzymać takie materiały, ponieważ to wszystko wymaga środków finansowych. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że na dzień dzisiejszy w związku z tym, że były ogłaszane różne nabory wniosków 

z Polskiego Ładu z czego zostało zrobione ponad 20 km dróg zamiejskich. Dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że czasem 

trzeba dokonać tego wyboru między jednym, a drugim. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych 

w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że Zarząd Dróg stara się drogi 

utrzymywać w przejezdności i w przypadku jeżeli mieszkańcy dzwonią i mówią, że ktoś nie 

może dojechać w jakieś miejsce to nie są pozostawieni sami sobie i sprzęt wyrusza na pomoc. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że często jest tak, że  kierowcy wyciągają niektóre osoby czy autobusy z pobocza, 

ponieważ czują taki obowiązek. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia 

Wrzesień-Kisielewska uważa, że nie ma  tutaj w zapisach nic co by mogło wzbudzać 
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kontrowersje, ponieważ wszystko miało miejsce w poprzednich latach. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska  powiedziała, że jeżeli chodzi o 

Gminę Dubeninki to kiedyś było więcej umów podpisywanych aczkolwiek zrezygnowali 

chociażby rolnicy, którzy byli na terenie Gminy Banie Mazurskie. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że jeżeli ogłasza się 

zapytanie ofertowe i wpływa oferta, że godzina pracy sprzętu kosztuje, kosztuje 500,00 zł, to 

jeśli osoba będzie pracowała 8 godzin, to dzień pracy takiego sprzętu wynosi 4000,00 zł 

dziennie przy całodziennej pracy. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia 

Wrzesień-Kisielewska dodała, że są to ceny, które dyktują przedsiębiorcy i mają do tego pełne 

prawo ale to są przykłady tego, co się dzieje na terenie po zapytaniu ofertowym. Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska poinformowała,             

że te stawki wzrastają z roku na rok, jak samo odśnieżanie. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że po zsumowaniu 

wszystkiego widać dopiero ewidentnie te koszty.  

 

Radna Pani Anna Falińska podziękowała za wyjaśnienie i ma nadzieję, że środki dla ZDP                   

się zwiększą. Radna Pani Anna Falińska zaproponowała rozważenie zatrudnienie                                

oraz zwiększenia ilości osób chociażby podczas sezonu zimowego. Radna Pani Anna Falińska 

powiedziała, że ze swojej strony na pewno będzie za zwiększeniem środków dla Zarządu Dróg 

Powiatowych.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że jeżeli chodzi o pozyskane środki zewnętrzne i ich wykorzystanie, to zostały 

pozyskane środki z Polskiego Ładu na ulicę Lipową, Jeziorową i 1 Maja w Gołdapi oraz                     

na drogi zamiejskie: Jagiele, Żabin, Babki, Żelazki, Boćwiński Młyn, Kowalki, Rudzie, Lisy, 

Mieczkówka, Kierzki i jest to promesa z ubiegłego roku. Realizacja Armii Krajowej, Emilii 

Plater, Kościuszki, droga Jagoczany - Audyniszki, nastąpiła z promesy z ubiegłego roku                  

ale  realizacja nastąpiła w tym roku.  Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani 

Sylwia Wrzesień-Kisielewska poinformowała, że złożyła wniosek o zwiększenie środków. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska że jeżeli 

chodzi o pozyskane środki w tym roku, to uzyskano środki z Polskiego Ładu na modernizację 

dróg Linowo - Przerośl, Rudzie do granicy powiatu i na drogę Dubeninki w kierunku 

miejscowości Cisówek. Pozyskane dofinansowanie wynosi 8000000,00 zł. Dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że drugi 
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wniosek dotyczy ulicy: Sikorskiego, Słonecznej, Chopina. Wniosek o wartości 2500000,00 zł. 

Kolejny wniosek to jest Jaćwieska, Partyzantów, Tatyzy i Przytorowa i tu pozyskano 

2000000,00 zł. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-

Kisielewska poinformowała, że udało się pozyskać kwotę 2000000,00 zł na sprzęt do zarządu 

dróg, za którą zostanie kupiona koparko-ładowarka, remonter drogowy i samochód ciężarowy. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że pozyskano również środki na chodnik na ulicę Bagienną i na ulicę Jaćwieską, 

Tatyzy, Warsztatową i Partyzantów środki na ten cel uzyskano w wysokości 608000,00 zł                  

od wojewody warmińsko-mazurskiego. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani 

Sylwia Wrzesień-Kisielewska poinformowała, że środki również pozyskano od wojewody 

warmińsko-mazurskiego na drogę Jany – Rogale i jest to droga ponad 7 kilometrów długości. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska dodała,                  

że w przyszłym roku kwota tych inwestycji wynosi 20000000,00 zł ze środków pozyskanych 

jeszcze w tym roku.  

 

Radna Pani Małgorzata Kuliś powiedziała, że w projekcie na przyszłe lata w nie ma inwestycji 

na drodze powiatowej na terenie Gminy Banie Mazurskie, czyli Banie Mazurskie - Grodzisko. 

Radna Pani Małgorzata Kuliś zapytała Pani Dyrektor jaki ma pomysł, żeby tą drogę 

wyremontować i w jakiej przestrzeni czasowej.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

odpowiedziała, że jeżeli chodzi o projekt budżetu to zostało wpisane wszystko o co 

wnioskowali mieszkańcy. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia 

Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że droga Banie Mazurskie - Grodzisko też znalazła się w 

takich wyliczeniach aczkolwiek z racji tego, że były wnioski składane w tym roku w lipcu i 

pozyskane zostały środki na te inwestycje, to ubiegły rok zamyka się tym co przed chwilą 

zostało przedstawione. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-

Kisielewska powiedziała, że nie wie co będzie w następnych latach. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska odniosła się do komisji, która 

miała miejsce kilka dni temu. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia 

Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że Radny Pan Dzienis wspominał o tym, że na Baniach 

Mazurskich bardzo wiele się wydarzyło, że tylko inwestowano w drogi w Baniach Mazurskich, 

a o wiele mniej w Gołdapi. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia 

Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że te drogi nie były remontowane i widać, że przez 
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kilkadziesiąt lat nie inwestowano w te drogi. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi 

Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że nie jest żadna złośliwość, że na terenie Bań 

Mazurskich zostało tych dróg wykonanych tyle, ponieważ kilometrażowo Gmina Banie 

Mazurskie niewiele się różni od Gminy Gołdap a stan dróg na terenie Gminy Banie Mazurskie 

jest dużo gorszy niż na terenie Gminy Gołdap. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi 

Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska dodała, że nie jest to również złośliwość w kierunku 

Dubeninek, ponieważ Pani starosta wyjaśniła na komisji, że takie wnioski były składane 

niejednokrotnie na drogi na terenie Gminy Dubeninki, ale nie miało to odzwierciedlenia                     

w aprobacie przez osoby, które takie środki przydzielały. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych 

w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że na terenie Dubeninek będą teraz 

wykonane dwie drogi. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński  poinformował,                

że jeśli chodzi o pozyskane środki to środków na aktywne formy jest mniej w tym roku niż               

w ubiegłym, o 1350000,00 zł. To wynikło z tego, że środki algorytmiczne, czyli te, które 

jesteśmy wyposażani na początku roku, były mniejsze o ponad 700000,00 zł. Dyrektor 

Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński  powiedział, że to wynika                 

z tego, że ministerstwo przydzieliło wszystkim urzędom pracy środki dwa razy mniejsze niż            

w ubiegłym roku. Druga kwestia wpływająca na mniejsze pieniądze to to, że programy 

realizowane z rezerwy Ministra Pracy zostały bardzo ograniczone, bo w roku ubiegłym 

mieliśmy na te programy ponad 700000,00 zł, w tym roku tylko 130000,00 zł. Dyrektor 

Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński  powiedział, że jeśli chodzi               

o środki pozyskane na funkcjonowanie urzędu, to tak samo jak w roku ubiegłym kwota wynosi 

ponad 70000,00 zł. Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński  

powiedział, że jeśli chodzi o kwestie remontów, inwestycji, to zostały wyremontowane dwa 

pokoje poprzez położenie terrakoty i pomalowanie pomieszczeń. Dyrektor Powiatowego 

Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński  ma nadzieję, że zostanie zrobione trzecie 

pomieszczenie w tym roku. Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech 

Hołdyński  dodał, że zakupiono auto do celów służbowych. Dyrektor Powiatowego Urzędu 

Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński sądzi, że jeszcze wystąpią dwa większe wydatki                  

w tym roku, zakup serwera za około 30000,00 zł oraz zakup urządzenia wielofunkcyjnego 

również za około 30000,00 zł.  
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Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionych informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że jeśli chodzi o remonty, to w jednostce w bieżącym roku nie zostały żadne 

wykonywane. Dyrektor Powiatowego Centrum Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata 

Gryszkowska powiedziała, że w tym tygodniu rozpoczęła się  jedna, niewielka inwestycja 

polegająca na budowie altany ze środków, które otrzymano jako darowizna z PKO Banku 

Polskiego w wysokości 28500,00 zł. Dyrektor Powiatowego Centrum Rodzinie w Gołdapi                

Pani Małgorzata Gryszkowska dodała, że przewidywany udział własny tej inwestycji wynosi 

5735,00 zł. Dyrektor Powiatowego Centrum Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata 

Gryszkowska powiedziała, że środki pozyskane w bieżącym roku to kwota 245511,00 zł                        

i są to głównie programy skierowane do osób niepełnosprawnych, jak również profilaktyka                    

i wspomniana wcześniej altana.  

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionych informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu zapoznała się z informacją o remontach i inwestycjach przeprowadzonych 

w roku 2023 na obiektach będących w zasobie Powiatu Gołdapskiego oraz o pozyskanych 

środkach zewnętrznych oraz ich wykorzystaniu w porównaniu do roku poprzedniego. 

 

Ad. 11a 

Naczelnik Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska Pan Łukasz Kacprzyk projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statku lub innego obiektu pływającego na 2024 rok /projekt uchwały Rady Powiatu  w załączeniu – zał. 

nr 10 do protokołu/. 

Naczelnik Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska Pan Łukasz Kacprzyk 

poinformował, że zgodnie z ustawą o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach 

wodnych, Rada Powiatu corocznie ustala w drodze uchwały wysokość opłat za usunięcie                        

i przechowywanie statków oraz innych obiektów pływających. Opłaty takie podlegają 

corocznie zmianie na następny rok kalendarzowy, w stopniu odpowiadającym wskaźnikowi 

cen i usług konsumpcyjnych w okresie pierwszego półrocza roku, w którym stawki ulegają 

zmianie w stosunku do analogicznego okresu roku poprzedniego. Wysokość tych opłat                       
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w drodze obwieszczenia w Dzienniku Urzędowym RP ogłasza corocznie Minister Finansów. 

Na 2024 rok proponowane są następujące wysokości opłat za usunięcie statku lub innego 

obiektu pływającego z obszaru wodnego powiatu gołdapskiego w zależności od jego rodzaju 

opłata od 84,00 zł do 308,00 zł, co stanowi wzrost stosunku do roku poprzedniego od 11,00 zł 

do 41,00 zł. Natomiast za przechowywanie obiektów wpływających w zależności od ich 

rodzaju opłata wynosi od 30,00 zł do 33,00 zł za dobę, co stanowi wzrost stosunku do roku 

poprzedniego od 4,00 zł do 31,00 zł.  

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu 

pływającego na 2024 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata 

Marianna Kuliś, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-

Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (2) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Marek Kuskowski 

 

Ad. 11b 

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Pani Marta Wiszniewska przedstawiła projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia na rok 2024 wysokości opłat za usunięcie pojazdu 

z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w razie 

odstąpienia od usunięcia pojazdu /projekt uchwały Rady Powiatu  w załączeniu – zał. nr 11  

do protokołu/. 

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Pani Marta Wiszniewska poinformowała,  

że, na mocy ustawy prawo o ruchu drogowym, Rada Powiatu jest obligowana do corocznego 
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ustalania stawek za usuwanie i przechowywanie pojazdów z dróg na terenie powiatu 

gołdapskiego. Zaproponowane w uchwale na rok 2024 stawki są nieco wyższe niż stawki 

obowiązujące w tym roku, lecz nie są maksymalnymi stawkami jakie mogłyby być, które 

ustanowił Minister Finansów w swoim obwieszczeniu.  Naczelnik Wydziału Komunikacji                     

i Transportu Pani Marta Wiszniewska powiedziała, że zazwyczaj jeśli chodzi o zwykły 

samochód do 3,5 tony, który jest najczęściej usuwany z terenu to stawka za usunięcie takiego 

pojazdu wynosi 690,00 zł, zaś doba przechowywania 58,00 zł.  

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia na rok 2024 wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie  

na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia 

pojazdu. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata 

Marianna Kuliś, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-

Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (2) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Marek Kuskowski 

 

Ad. 11c 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2023-2036 

/projekt uchwały Rady Powiatu  w załączeniu – zał. nr 12 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że projekt w sprawie zmian 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2036 ściśle związany jest z uchwałą w sprawie 

zmian budżetu w roku 2023. Dokonano urealnienia poszczególnych dochodów, wydatków, 



23 

 

przychodów, rozchodów. A do wykazu przedsięwzięć wprowadzono zadanie pod nazwą 

„Akredytacja Erasmus 2023''. W związku z wydłużeniem realizacji tego zadania, wydatki będą 

ponoszone w roku 2023 w związku z czym pojawiła się konieczność wprowadzenia limitu  

w wykazie przedsięwzięć w roku 2024  

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2023–2036. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Alicja Anna Iwaniuk, Grażyna Barbara Senda, 

Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Piotr 

Wasilewski, Stanisław Wójtowicz 

PRZECIW (1) 

Anna Falińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Małgorzata Marianna Kuliś, Leszek Retel 

NIEOBECNI (2) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Marek Kuskowski 

 

Ad. 11d 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu 

w sprawie zmian budżetu powiatu w roku 2023 /projekt uchwały Rady Powiatu  w załączeniu – zał.  

nr 13 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że po stronie dochodowej 

urealniono dochody poprzez zwiększenie bądź zmniejszenie do wielkości przewidywanego 

wykonania w roku 2023. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że również 

wprowadzone zostały środki pozyskane w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, gdzie  



24 

 

zostały one zabezpieczone w planie finansowym Starostwa Powiatowego w Gołdapi. Skarbnik 

Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że środki będą otrzymane zgodnie z informacją 

od wojewody w roku bieżącym, natomiast staną się wydatkami w roku następnym. Skarbnik 

Powiatu Pani Bożena Radzewicz  dodała, że jednocześnie po stronie dochodowej, jak również 

po stronie wydatkowej zabezpieczono środki w związku z przewidywanym otrzymaniem 

środków na doposażenie w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne, nowych sal do nauki 

pozyskanych w wyniku adaptacji pomieszczeń po Domu Świętej Faustyny. Skarbnik Powiatu 

Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że będzie to kwota 75000,00 zł. Skarbnik Powiatu 

Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że jeżeli chodzi o stronę wydatkową to po stronie 

wydatków zostały zabezpieczone środki zgodnie z prośbami poszczególnych naczelników, 

kierowników, jednostek. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała,                                  

że są to przesunięcia w ramach posiadanego planu. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz 

powiedziała, że Zabezpieczono również środki na wydatki oświatowe oraz zabezpieczono 

środki na urządzenie wielofunkcyjne do Wydziału Geodezji. Skarbnik Powiatu Pani Bożena 

Radzewicz powiedziała, że  zabezpieczono środki na regulację stanów prawnych w związku               

z prośbą Zarządu Dróg Powiatowych oraz na zakup sprzętu komputerowego do Zarządu Dróg 

Powiatowych. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz dodała, że dochody zwiększają                    

się o kwotę 692003,42 zł, natomiast wydatki o 18051,43 zł. Deficyt budżetu powiatu po zmianie 

wynosi 5109471,12 zł, a przychody 6149471,12 zł, rozchody 1040000,00 zł. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu powiatu w roku 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna 

Kuliś, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, 

Marzanna Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Falińska 

NIEOBECNI (2) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Marek Kuskowskiek Retel, Piotr Wasilewski 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Tomaszewska-Walc 

 

Ad. 12 

Interpelacje Radnych nie zgłoszono  

 

Ad. 13 

Zapytania Radnych nie zgłoszono  

 

Ad. 14 

Wniosków i oświadczeń Radnych nie zgłoszono.  

 

Ad. 15  

Odpowiedzi na zgłoszone zapytania, interpelacje i wnioski Radnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 16 

Odpowiedzi na zgłoszone wnioski Komisji Stałych Rady nie zgłoszono.  

 

Ad. 17 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska poinformowała, że jak co roku staramy                                      

się o dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych i w tym roku 8 listopada  

ponownie został złożony taki wniosek. Starosta Pani Marzanna Wardziejewska powiedziała,           

że tym razem wniosek obejmował trzy linie komunikacyjne, czyli dotychczasowe Gołdap 

Skajzgiry przez Rogajny do Żytkiejmy i Gołdap Banie Mazurskie przez Grabowo. Starosta Pani 

Marzanna Wardziejewska powiedziała, że zaproponowabo jeszcze dodatkową linię Gołdap - 

Banie Mazurskie przez Wilkasy i Grabowo. Starosta Pani Marzanna Wardziejewska 

poinformowała, że 21 listopada uzyskano informację o pozytywnym rozpatrzeniu tych 

wniosków. Starosta Pani Marzanna Wardziejewska powiedziała, że w związku z tym,                          

że wniosek obejmował nową linię komunikacyjną, będzie potrzebna zgoda Rady Powiatu,                 

czyli przyjęcia tej uchwały, która zostanie zaproponowana w grudniu.  
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Ad. 18 

Wolnych wniosków nie zgłoszono.  

 

Ad. 19 

Głosu wolnego nie zabrano.  

 

Ad. 20  

Przewodnicząca Rady Pani Alicja Iwaniuk podziękowała Radnym za pracę. Zamknęła obrady 

LXXIII (73) Sesji Rady Powiatu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z 26 stron kolejno ponumerowanych.                   

Przewodniczący Rady                                                                                                                             

 Powiatu w Gołdapi  

 

           Alicja Anna Iwaniuk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Monika Bruszewska, 24.11.2023 r.  


